
 

 
REFERAT for generalforsamlingen 13.3.2023 
Til stede: 40 medlemmer af STF 

1. Valg af dirigent. 

Steen Hahn Andersen. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet. 

2. Formandens beretning til godkendelse. 

Formandens beretning er vedlagt i separat dokument. 

Bestyrelsen præsenterede et oplæg om etablering af redplusbaner, som vil forlænge sæsonen 
betragteligt, medføre lettere og billigere bane vedligehold. Der arbejdes fortsat på oplægget, 
herunder finansieringen. Der vil formentlig blive afholdt en ekstraordinær generalforsamling 
senere på året med dette punkt på dagsordenen. 

Formandens beretning blev taget til efterretning. 

3. Kassereren forelægger regnskabet til godkendelse. Vedhæftet er kontrolleret regnskab. 

Kassereren gennemgik regnskabet, som udviser et overskud på ca. 20.000 kr. og en egenkapital 
på ca. 400.000 kr., hvilket er tilfredsstillende.  
 

4. Indkomne forslag: Vedtægtsændring af §7 stk. 9: foreslås ændret fra "valg af revisor og 
revisorsuppleant" til " Valg af bilagskontrollant og bilagskontrollantsuppleant". 

Forslaget blev præsenteret af forslagsstiller, som begrundes i en anbefaling fra DGI.  

Vedtægtsændringen blev godkendt. 

5. Kassereren forelægger forslag til årskontingenter og budget for det kommende år til 
godkendelse. Bestyrelsen indstiller et uændret kontingent for 2023. Vedhæftet er budget for 
2023. 

Budget 2023 følger på de fleste områder det realiserede regnskab i 2022. Der skal dog ikke 
købes nyt spillertøj i den kommende sæson og derfor er denne post mindre end realiseret. Der 
forventes lidt færre sponsorindtægter i 2023. Endelig sættes der lidt flere midler af til 
juniorområdet mhp. at få flere juniorer i klubben. 
 
Kontingentet er uændret i 2023.  



 
Budgettet blev godkendt. 

6. Valg af formand. Bestyrelsen peger på Henrik Leschly, der genopstiller. 

Henrik Leschly blev genvalgt. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer der afgår efter tur. Mikael Lindegaard, Susan Petersen og Maj-
Britt Jensen er på valg. Mikael Lindegaard ønsker ikke genvalg. 

Susan Petersen, Maj-Britt Jensen blev genvalgt. Tine Guldborg Kristensen blev valgt ind i 
bestyrelsen. 

8. Valg af suppleant til bestyrelsen. 

Klaus Sønderbach Heller og Thomas Graugaard blev valgt. 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Frode Nielsen blev valgt til bilagskontrollant. 

10. Valg af repræsentant og suppleant til Sportsrådet. Bestyrelsen peger på Lars Nielsen. 

Lars Nielsen ønsker ikke at modtage genvalg. Søren Nielsen blev valgt. 

11. Evt. 

Lamper i hallen kan justeres, så man ikke bliver blændet, men alle lamper styres separat og 
kræver indstilling. Bestyrelsen arbejder videre med dette og tager kontakt til Michael 
Gangsted. 

Nettet i Pedersborg Hallen er i stykker. Der har været kontakt til flere uden problemet er blevet 
løst. Jacob kigger på det og derefter tager bestyrelsen sagen videre, hvis det ikke kan laves. 

Der vil være en række opgaver på anlægget i foråret: terrassen, havemøblerne skal bl.a. males. 
Der vil bliver arrangeret nogle arbejdsdage på anlægget, hvor man håber på stor 
medlemsopbakning til opgaverne. 

Der blev orienteret om, at der arbejdes på opsætning af en postkasse, så vores adresse er ved 
banerne og ikke hos formanden.  

Mikael Lindegaard blev takket for indsatsen i bestyrelsen. 

Formanden takkede dirigenten. 



 
 

 

 


